
  
 

 
 

ZÁPIS  
ze setkání realizačních týmů MAP v Kraji Vysočina 

 
v rámci realizace projektu „Tvorba Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání na území ORP 

Velké Meziříčí", reg. č. CZ.02.3.68/0.0./15_005/0000406 
 

 
Název akce: Setkání realizačních týmů MAP v Kraji Vysočina 

Datum: 18. Května 2017, od 10.00 hodin 

Místo konání: JUPITER club – koncertní sál, Náměstí 17, Velké Meziříčí 

Přítomno: 20 osob (dle prezenční listiny) 

 

Ing. Pavel Stupka, předseda Řídícího výboru MAP ORP Velké Meziříčí, přivítal všechny 

přítomné. Vyzval zástupce jednotlivých týmů MAP, aby seznámili ostatní s postupem prací na 

projektu a sdíleli své zkušenosti s aktivitami v projektu. Rozvinula se diskuze především na 

téma vzdělávacích aktivit (např. exkurze do SCIO školy, Montessori školy, Mgr. Elen Sejrková 

– psychologické poradenství, spolupráce s oblastní Charitou, jako nízkoprahového zařízení 

pro trávení volného času dětí a mládeže – nabídka školám, Žákovský parlament, Mgr. 

Linhartová atd.) 

Součástí projektu MAP je tzv. Memorandum o vzájemné spolupráci – vzor rozešle PhDr. 

Zdeněk Janderka (MAP Moravské Budějovice). Schválení dokumentu si každý MAP stanovil 

v žádosti o podporu. 

Akční plán MAP – pro inspiraci možno nahlédnout na web MAS Opavska. 

 

NIDV – zástupce NIDV Bc. Soňa Baueršímová DiS. Informovala o projektu SRP – nabízí 

metodickou podporu v oblasti dotačního poradenství pro školy (šablony) 

 

KAP Kraje Vysočina – dokument doposud nebyl schválen. Výzva na realizaci KAP rovněž ještě 

nebyla vyhlášena. Přenos informací z MAP do KAP – v rámci Kraje Vysočina všichni realizátoři 

MAP informace předali. 

 



Polytechnické vzdělávání  - MŠMT připravuje „definici“ opatření polytechnické vzdělávání (i 

když peníze jsou již čerpány…) 

Protidrogový vlak - PhDr. Zdeněk Janderka informoval o možnosti využití protidrogového 

programu. Přistavení vlaku na nádraží stojí cca 20.000 Kč. (Protidrogový vlak má šest vagónů, 

kde návštěvníci vidí brloh narkomanů, špinavou vězeňskou celu, služebnu policie či místo 

dopravní nehody zaviněné pod vlivem omamných látek. Součástí jsou i kinosály, které 

doplňují smyslové vjemy, na čemž celý projekt staví). 

 

Vysočina Education – zástupci informovali o zapojení do projektu CODES ?...prosím doplnit 

 

PS Vzdělávání NS MAS– Karolína Ortová připravila přehled aktualit, které zazněly v rámci 

jednání PS Vzdělávání (příprava výzev MAP II, implementace MAP, tvorba ŠAP, příprava 

Šablon II …) 

 

Příští setkání – 21. 9. 2017, od 10.00 hodin, TELČ 

 

 

 


